

Title (en)

DEVICE FOR PARTIALLY CURLING HAIR NEAR THE ROOTS.

Title (de)

GERÄT ZUM WELLEN DER HAARE IN DER NÄHE DER WURZELN.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR FRISER PARTIELLEMENT LES CHEVEUX AU VOISINAGE DE LA RACINE.

Publication

EP 0606399 A1 19940720 (FR)

Application

EP 92922514 A 19920928

Priority

- FR 9112333 A 19911002
- FR 9200900 W 19920928
- FR 9203565 A 19920319

Abstract (en)

[origin: WO9306760A1] A device for partially curling hair near the roots. One curler (35) acts as a cross-piece and consists of two portions (37) which may be moved away from each other, whereby the distance between the two vertical walls (38, 39) which form the support is temporarily increased and the other horizontal curlers (41) may be put in place, vertically offset with respect to each other. The device may be used in hairdressing.

Abstract (fr)

L'invention a pour objet un dispositif pour friser partiellement les cheveux au voisinage de la racine. Le bigoudi (35), qui fait office de traverse, est composé de deux parties (37) qui peuvent s'écartier l'une de l'autre de manière à augmenter momentanément la distance séparant les deux parois verticales (38, 39) formant le support pour mettre en place les autres bigoudis horizontaux (41), décalés les uns au-dessus des autres. Dispositif s'appliquant à la coiffure.

IPC 1-7

A45D 2/00

IPC 8 full level

A45D 2/00 (2006.01); **A45D 2/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 2/00 (2013.01); **A45D 2/24** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9306760A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

WO 9306760 A1 19930415; EP 0606399 A1 19940720

DOCDB simple family (application)

FR 9200900 W 19920928; EP 92922514 A 19920928